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Grundejerforeningen 

Kildebrøndegaard  
 
 
 
Referat 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
 
Mandag den 16. maj 2022 – kl. 19.00 
Fælleshuset Søhusene I, Olsbækmark 16, 2670 Greve 

 

 
Dagsorden: 
  

1. Valg af dirigent og referent 
2. Forslag fra bestyrelsen  
3. Eventuelt  

 
Formanden Christian Strøm bød på vegne af bestyrelsen velkommen til foreningens ekstraordinære 
generalforsamling. 
 
Formanden gik herefter over til dagsordenens første punkt. 
 
 
1. Valg af dirigent og referent 

 
 Bestyrelsen foreslog Uffe Mohrsen, der blev valgt til dirigent. 

 
 Linda Jørgensen samt Christian Strøm blev valgt til referenter. 
 

Dirigenten konstaterede, at han havde modtaget indkaldelse med dagsorden til den ekstraordinære 
generalforsamling, dateret den 9. maj 2022. 

 
 Dermed var indkaldelsen varslet i henhold til vedtægterne og den ekstraordinære generalforsamling derfor 

beslutningsdygtig.  
 
  
2. Forslag fra bestyrelsen 
 

Bestyrelsen havde fremsat to forslag til genbehandling på den ekstraordinære generalforsamling. 
 
Indledningsvis gennemgik dirigenten vedtægternes regler omkring vedtægtsændringer. 

 
 For vedtagelse af vedtægtsændringer, der genbehandles på en ekstraordinær generalforsamling, skal mindst 

2/3 af de fremmødte stemme for forslagene, for at disse kan vedtages. 
 
 Der var 11 fremmødte til generalforsamlingen, repræsenterende 40 stemmer. 4 medlemmer var repræsenteret 

ved fuldmagt. I alt var 44 stemmer repræsenteret. 
 
 Dermed skal mindst 30 stemmer være for forslagene, for at de kan vedtages. 
 

Herefter gav dirigenten ordet til formanden, for fremlæggelse af forslagene. 
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2a – Opdaterede vedtægter 
 
Formanden begrundede forslaget og gennemgik de ændringer som var foreslået og fremlagt på foreningens 
hjemmeside. 
 
Et medlem efterspurgte referat fra den ordinære generalforsamling. Formanden kunne oplyse, at referat fra 
den ordinære generalforsamling udsendes til medlemmerne senest en måned efter generalforsamlingen. 

 
 Dirigenten spurgte forsamlingen, om der var yderligere spørgsmål til forslaget. 

 
Det var ikke tilfældet, hvorfor dirigenten sendte forslaget til afstemning. 
 
Forslaget blev vedtaget med 44 stemmer for forslaget og ingen stemmer imod forslaget. 
 
De opdaterede vedtægter var hermed vedtaget og de sendes til endelig godkendelse hos Greve Kommune. 
 
 
2b – Ordensreglement 
 
Dirigenten gav ordet til formanden, som gennemgik bevæggrunden, der var fremlagt på foreningens 
hjemmeside. 
 
Der blev spurgt om, hvor længe containere eller lignende, må være opstillet i forbindelse med ombygning m.m. 
og hvem i bestyrelsen der beslutter dette og hvordan. 
 
Det kunne oplyses, at bestyrelsen tager stilling til og træffer beslutning om dette, ud fra konkret henvendelse 
og baseret på sund fornuft og vurdering på stedet. 
 
Ligeledes blev der spurgt til beskæring af foreningens træer, hvor grene rækker ind over skel/hæk hos 
tilstødende nabo. 
 
Emnet havde også været behandlet på den ordinære generalforsamling og formanden kunne oplyse at 
bestyrelsen er meget opmærksom på dette og flere træer er allerede blevet beskåret, ved konkrete 
henvendelser og efter individuel vurdering. 
 
Dirigenten kunne herefter konstatere, at der ikke var yderligere kommentarer eller spørgsmål til forslaget, og 
sendte forslaget til afstemning. 
 
Forslaget blev vedtaget med 44 stemmer for forslaget og ingen stemmer imod forslaget. 
 
Ordensreglementet for GF Kildebrøndegaard var hermed vedtaget. 

 
 
3. Eventuelt 

 
 Dirigenten oplyste, at der under emnet eventuelt ikke kunne træffes beslutninger, men at der kunne 

fremsættes forslag til bestyrelsen, med opfordring til at arbejde videre med disse. 
  
 Et medlem kunne fortælle om besøgende ved Olsbæksøen, som havde slået lejr med opsætning af telte. 

 
Da de pågældende havde været meget støjende og udvist krænkende adfærd, havde medlemmet af flere 
omgange kontaktet politiet. 

 
 Formanden kunne oplyse, at bestyrelsen havde rettet henvendelse til Greve Kommune samt politiet, for at 

gøre opmærksom på problemet og med opfordring til dialog om hvordan dette kunne håndteres ved jævnlige 
patruljeringer i weekender og eventuel opsætning af skilte med retningslinier for området. 
 
Bestyrelsen havde ved generalforsamlingen ikke modtaget svar på henvendelsen. 
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 Medlemmerne blev opfordret til at rette henvendelse til politiet, hvis lignende tilfælde blev konstateret, og 
gerne med information til bestyrelsen. 
 
Bestyrelsen vil overveje at tage en dialog med Hundige Nærpoliti om problemet. 
 
Der fremkom ikke yderligere under punktet eventuelt. 

 
 
 Herefter takkede dirigenten for fremmødet samt god ro og orden og afsluttede den ekstraordinære 

generalforsamling. 
 
 Formanden takkede forsamlingen for de gode indlæg og debat samt dirigenten for god ledelse af 

generalforsamlingen. 
 
 

 
 
 ____________________ ______________________ ______________________ 
 Uffe Mohrsen (Dirigent) Christian Strøm (Formand) Linda Jørgensen (Referent) 


